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استقلال در فصلی که گذشـــت تغییر و تحولات زیادی را 

سپری کرد؛ از روی نیمکت تا داخل مستطیل سبز. از شفر 

که جایش را به فرهاد داد تا بازیکنانی که در نیم فصل به این 

تیم اضافه شدند، اما هیچ کدام از این فرمول ها و نسخه ها 

 برای آبی پوشان شـــفابخش نبوده تا این تیم بعد از حدود 

6 فصل یک بار دیگر دســـتش از رســـیدن به جام  قهرمانی 

کوتاه بماند. یا به قول شاعر: دست ما کوتاه و خرما بر نخیل!

در هر صورت اســـتقلال در هیچ جبهه ای فصل موفقی را 

سپری نکرد تا از حالا گمانه زنی ها برای برطرف کردن نقاط 

ضعف این باشگاه برای فصل آینده از روی نیمکت آغاز شود. 

ابتدا روزنامه الوطن قطر، از ســـرمربی اسپانیایی الشحانیه 

به عنوان گزینه هدایت تیم فوتبال استقلال برای فصل بعد 

ســـخن به میان آورد. الوطن در این باره نوشت: »گزارش ها 

حاکی از این اســـت که خوزه مورسیا، سرمربی اسپانیایی 

الشحانیه گزینه هدایت استقلال است. این مربی اسپانیایی 

از سال ۲۰۱۷ هدایت الشحانیه را برعهده دارد. او توانست 

تیم را از لیگ پایین تر به لیگ ســـتارگان قطر بالا آورد و در 

فصل جاری هم نتایج درخشانی به دست آورده است.« 

این گزینه خیلی زود توسط مسئولان استقلال تکذیب شد و 

جالب اینکه »فرهیختگان« از مدیران باشگاه این طور کسب 

اطلاع کرد که مورســـیا حتی بین گزینه های سرمربیگری 

استقلال نیز نبوده است. 

 گزینه ای بین 20 نفر!

بهتاش فریبا، عضو کمیته فنی باشگاه استقلال درخصوص 

اسامی ای مثل خوزه مارسیا و ماسیمو کاررا که برای 

هدایت استقلال مطرح شده اند، به فارس گفت: 

»تا آنجا که من می دانم مدیران استقلال کارنامه 

۱۰ مربـــی را بررســـی کرده اند و از این ۱۰ نفر به 

پنج نفر رسیده اند. باید در ادامه رزومه این نفرات 

بررســـی و ســـپس درخصوص آنها تصمیم 

نهایی اتخاذ شود.« 

این در حالی است که مارسیا اصولا 

در بیـــن گزینه ها قرار نداشـــته 

و کاررا نیـــز در اولویت هـــای 

آخر ۲۰ گزینه ای هســـت که 

اســـتقلالی ها قرار است روی 

آنها برای فصل آینده کار کنند 

و باتوجـــه به اولویت های لازم، 

حضـــور کاررا نیز کمی دور از ذهن 

به نظر می رسد. 

 مجیدی سرمربی نمی شود

»فرهیختگان« در یکی از مصاحبه های 

خود با مدیرعامل اســـتقلال که دی ماه 

گذشته انجام شد، از وی سوال کرد: فکر 

نمی کنید با آمدن فرهاد، از حالا باید او را 

سرمربی بعدی استقلال دانست که فتحی 

در پاسخ می گوید: »اصلا به این موضوع فکر 

نکردیـــم و در این فازها هم نبودیم. فرهاد را صرفا 

برای تقویت کادرفنی با هماهنگی شفر آوردیم. 

اصلا چنین چیزی در ذهن مان نبود و با چنین 

رویکردی هم حرکت نکردیم.« 

اما چه کســـی هست که نداند مجیدی دقیقا با 

همین هدف و رویکرد به مجموعه استقلال 

وارد شد. چه بســـا اگر پیشینه رابطه 

فتحـــی و مجیدی را هـــم بدانیم، 

متوجه خواهیم شد که مدیرعامل 

اســـتقلال با انگیزه سرمربی شدن 

محبوب ترین چهره تاریخ باشـــگاه 

اســـتقلال او را به این باشگاه آورده و 

دستیار شفر کرد اما... 

مجیدی در قامت ســـرمربی استقلال 

نشان داد از لحاظ فنی خیلی کمبودی 

نسبت به سایر مربیان ایرانی ندارد و چه 

بسا به عنوان یک جوان تحصیلکرده و 

مجهز به دانش روز فوتبال دنیا، شـــاید 

از خیلـــی از آنهـــا نیز بهتر باشـــد، اما 

کاراکتر مربیگری فقط به ارائه مســـائل 

فنی خلاصه نمی شـــود و مجموعه ای از 

رفتارها به همراه تاکتیک ها و موارد فنی، 

یک مربی را از سایرین برجسته کرده و برای 

او موفقیت به همراه می آورد. 

تا زمانی که شـــفر نرفته بود، فرهاد هیچ گاه ســـیبل نبوده 

و آن طور که باید و شـــاید به ابعـــاد مربیگری وی پرداخته 

نشـــد، اما با خداحافظی ســـرمربی آلمانی، فرهاد نفر اول 

شـــد و گاف هایش نیز در رسانه ها مورد توجه قرار گرفت. از 

برخوردهای چکشی با بازیکنان و شادی های گل عجیب و 

غریب 3۰ ثانیه ای تا اعتراض ها و صحبت های عجیبش در 

میکسدزون و فضای مجازی که باعث شده مدیران استقلال 

خیلی زود حساب کار دست شان بیاید. 

 اجماع روی انتخاب سرمربی خارجی

در جلسات گذشته نیز فتحی و مشاورانش، فرهاد را از لحاظ 

شـــخصیتی بسیار متزلزل و محافظه کار ارزیابی کرده اند و 

تقریبـــا روی گزینه دوم یعنی نفر اول نبودن وی برای فصل 

آینده به اطمینان رسیده اند. از سوی دیگر از دل اردوهای 

استقلال نیز خبر می رسد که فرهاد در ارائه مسائل فنی در 

جلسات توجیهی تیم فن بیان بسیار ضعیفی دارد و به خوبی 

نمی تواند آنچه که در سر دارد را برای اجرایی شدن و انتقال 

به بازیکنان پیاده کند. 

با همه این تفاســـیر تقریبا تمامـــی ارکان مدیریتی و فنی 

باشـــگاه برای فصل آینده روی عدم ســـرمربیگری فرهاد 

مجیـــدی و جذب یک مربی خارجی به اجماع رســـیده اند 

و بـــا قطعیت می توان گفت کـــه فرهاد حداقل فصل آینده 

سرمربی استقلال نخواهد بود و اینکه به عنوان دستیار در 

کادرفنی این تیم برای فصل آینده باشد یا خیر نیز باید صبر 

کرد ابتدا سرمربی این تیم مشخص شده و سپس در انتظار 

پاسخ به این سوال ماند. هر چند خود مجیدی تاکید کرده 

که قصد بازگشت به عقب را ندارد و این یعنی اینکه احتمالا 

اگر فصل بعد سرمربی نباشد حاضر نیست که دوباره دستیار 

یک خارجی دیگر شود. 

ادامهچالشپرسپولیسباسرمربیکروات

برانکو همچنان به دنبال مطالبات
پرســـپولیس به ســـرمربی تیمش بدهکار اســـت و با وجود اینکه اخیرا 

بخشـــی از مطالباتش را پرداخت کرده، اما هنوز توافق نهایی حاصل 

نشده است. طبق خبری که تســـنیم منتشر کرده برانکو مدت هاست 

از مسئولان باشگاه پرسپولیس خواهان روشن شدن دقیق مطالباتش 

شده است و این خواسته او هنوز اجرایی نشده است. با توجه به همین 

مساله ســـرمربی پرسپولیس از مسئولان این باشـــگاه خواسته هرچه 

زودتر حسابرســـی کامل قرارداد  را انجام دهند تا دقیقا مشخص شود 

چقدر طلبکار است. 

خبریازتعاملنشد

ساشا شفر از ایران رفت
وینفـرد شـفر و اسـتقلال تـا امـروز حتـی پای میـز مذاکره برای رسـیدن 

بـه تعامـل ننشسـته اند. دو طـرف هنـوز صحبت جدی ای نداشـته اند و 

بیشـتر مذاکـرات شـبیه بـه پیغـام و پسـغام بـوده اسـت. در همین حال 

روز گذشـته خبرآنلایـن خبـر داد کـه ساشـا شـفر، پسـر مربـی آلمانـی 

کـه به عنـوان آنالیـزور در اسـتقلال فعالیـت می کـرد، ایـران را ترک کرد 

و بـه کشـورش بازگشـت. بـا ایـن حـال او مـدام پیگیـر وضعیت قـرارداد 

فصـل آینـده پـدرش بـا اسـتقلال اسـت. ساشـا کـه همـواره متهـم بـه 

دسـت داشـتن در نقـل و انتقـالات نیـز بـوده، بـرای فصل بعد بـا آبی ها 

قـرارداد دارد و گفتـه تمـام پولـش را می خواهـد. 

تذکرفدراسیونبهپرسپولیس:

درباره »ژاوی« هماهنگ باشید
ژاوی هرناندز، هافبک اســـپانیایی الســـد قطر که به واسطه درخشش 

با پیراهن تیم فوتبال بارســـلونا جزء یکی از بهترین فوتبالیســـت های 

دنیا محســـوب می شـــود از دنیای فوتبال خداحافظی کرد. هافبک 

پیشین بارســـلونا که بخشی از پروژه پیشـــرفت فوتبال در کشور قطر 

است، می خواهد فعالیت خود را به عنوان مربی در کشور حاشیه حوزه 

خلیج فـــارس ادامه دهد. ژاوی با وجود اینکه در جریان دربی شـــنبه 

گذشـــته دوحه قطر بین تیم های الریان و السد از لیگ ستارگان قطر 

خداحافظی کرد بایـــد برای برگزاری آخرین بازی مرحله گروهی لیگ 

قهرمانان آســـیا به تهران بیاید تا مقابل شاگردان برانکو ایوانکوویچ در 

پرسپولیس بازی کند. 

فدراسیون فوتبال ایران با توجه به خداحافظی چهره سرشناس ورزش 

دنیا از مستطیل ســـبز فوتبال به باشگاه پرسپولیس اعلام کرده است 

هرگونـــه برنامه ریزی برای تجلیـــل از ژاوی باید زیر نظر خودش انجام 

بگیرد. در غیر این صورت مجوز لازم را ارائه نخواهد کرد. 

باشـــگاه پرســـپولیس قصد دارد در ابتدای دیدار با السد قطر، برنامه 

کوچکی را در تجلیل از هافبک افســـانه ای فوتبال اسپانیا انجام دهد 

که منوط به مجوزهای لازم از فدراسیون فوتبال ایران و کمیته مسابقات 

لیگ قهرمانان آسیا است. 

وضعیتکادرفنیاستقلالبرایفصلبعد

کاررا منتفی است
فرهاد از دور خارج شد

خیالآسودهاستقلالازحضوردوبارهدرآسیا

 سهمیه چهارم 
به تبریز می رسد یا مشهد؟

«عضوتیمبسکتبال3نفرهدانشگاهآزاداسلامی:

می شد قهرمان شویم 
اما هدف مان جهانی شدن بود

تجمعمدالآورانجاکارتابرایملاقاتباوزیر

پول نقد نه، فقط سکه

بشاررسن:درتهرانجراحیمیکنم،درقطرریکاوری

درخصوص قراردادم بهترین تصمیم را می گیرم

گزارش »فرهیختگان« از سرمربی احتمالی ایران که تیم هایش هجومی بازی می کنند

عصر جدید تیم ملی؟

همانطورکهدرروزهایگذشـــتههمدرصفحاتورزشی»فرهیختگان«

مطالعهکردید،تیمبسکتبالسهنفرهدانشجویاندانشگاهآزاداسلامیدر

مســـابقاتآسیاییبهمقامنایبقهرمانیدستیافتکهدراینرشتهیک

رکورداست.اعضایکارواندانشجویاندیروزازتایپهبهکشوربازگشتند

ودرفرودگاهمورداستقبالمدیرانتربیتبدنیدانشگاهآزاداسلامیقرار

گرفتند.بعدازبازگشتتیمباشیداشجاعییکیازملیپوشاندانشگاه

آزاداسلامیدقایقیصحبتکردیم.شجاعینیمیاززندگیخودراصرف

بسکتبالکردهوحالادر2۰سالگیودرعینجوانییکیازباتجربهترین

ورزشکاراننسلخودبهحسابمیآید.

 

دربارهنتیجهخوبیکهگرفتیدصحبتکنید.

 واقعا خوشحالیم که در این مسابقات شرکت کردیم. خیلی مسابقات لذت بخشی 

بود و از حضور در این مسابقات بیشترین بهره را بردیم. توانستیم بهترین نتیجه 

بسکتبال سه نفره را بگیریم و به فینال آسیا راه پیدا کنیم. 

سطحمسابقاتایندورهچطوربود؟

کیفیت مســـابقات امسال بسیار بهتر از سال قبل بود. ۱۰ تیم در این مسابقات 

حضور داشتند و کشورهای چین و چین تایپه با دو تیم شرکت کرده بودند که ما 

در فینال مغلوب نماینده دوم میزبان شدیم. 

پیشبینیمیکردیدکهبهفینالبرسید؟

بزرگ ترین هدف ما حضور در فینال بود چراکه دو تیم اول این رقابت ها جواز حضور 

در مسابقات جهانی را می گرفتند. برای همین بود که در بازی نیمه نهایی آنقدر 

مقابل چین جنگیدیم که بدن هایمان خالی کرد. واقعا هر آنچه داشتیم را مقابل 

چین خرج کردیم و مقابل تایپه در فینال دیگر رمقی نداشتیم. 

یعنیحریفدستوپابستهایدرفینالبودید؟

نه اصلا، در این مسابقات وقتی تیمی به امتیاز ۲۱ می رسد بازی تمام می شود. 

تایپـــه در تمام بازی ها حریفانش را با این امتیاز بـــرده بود؛ یعنی قوی ترین تیم 

مسابقات بودند ولی به تنها تیمی که زورشان نرسید ما بودیم. اگر بچه ها فرصت 

یک روز استراحت داشتند می توانستیم آنها را هم شکست دهیم اما متاسفانه نشد. 

وصحبتپایانی؟

حیف شـــد که قهرمان نشدیم اما همین نتیجه هم عالی است. اهمیت ماجرا در 

صعود ما به مسابقات جهانی بود که خوشبختانه حاصل شد. 

  گفت وگو
گفتوگوی»فرهیختگان«باعضوتیمبسکتبال3نفرهدانشگاهآزاداسلامی

شجاعی: می شد قهرمان شویم اما هدف مان جهانی شدن بود

گزارش»فرهیختگان«ازوضعیتکادرفنیاستقلالبرایفصلبعد

کاررا منتفی است، فرهاد از دور خارج شد محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار
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